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Protokół nr 7/11 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych  

w dniu 20 września 2011 roku 

 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Gubinie, ul. Piastowska 22 i rozpoczęło się o godzinie 1400. W posiedzeniu 

uczestniczyli – wg załączonej listy obecności, Przewodniczący Rady Powiatu Jacek 

Kurzępa, Starosta Jacek Hoffmann oraz radni Rady Miasta Gubina Wojciech Sendera 

oraz Halina Wojnicz. Posiedzenie komisji prowadził Przewodniczący Komisji Lech 

Borkowski. 

 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

1. Informacja w zakresie funkcjonowania Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gubinie. 

2. Informacja z wykonania budżetu Powiatu za I półrocze 2011 r. 

3. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu. 

4. Sprawy różne. 

 

L. Kiertyczak zawnioskował o zmianę porządku obrad poprzez rozpoczęcie od 

punktu 4 w celu uzyskania informacji w sprawie funkcjonowania szpitala.  

 

L. Borkowski podkreślił, że z posiadanych przez niego informacji wynika, że 

planowane jest osobne posiedzenie komisji poświęcone wyłącznie sytuacji szpitala. 

Zaproponował w pierwszej kolejności wysłuchanie informacji w sprawie 

funkcjonowania SOSW w Gubinie. W dalszej części obrad można będzie wysłuchać 

informacji o sytuacji szpitala. 

 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gubinie Pani Halina 

Butkiewicz-Łachowska przedstawiła informację w zakresie funkcjonowania 

jednostki. Szczegółową informację stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

L. Borkowski podkreślił, że działalność placówki jest widoczna w całym mieście.  

 

J. Kurzępa zapytał, jaka jest populacja uczniów? 

 

H. Butkiewicz-Łachowska podkreśliła, że jest to liczba w okolicy 100 uczniów. Są to 

uczniowie z całego powiatu. Część dzieci w tygodniu przebywa w internacie.  

 

J. Kurzępa zapytał, czy potrzeby są zaspokojone w tym zakresie? 
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H. Butkiewicz-Łachowska podkreśliła, że część rodziców pozostawia dzieci 

niepełnosprawne w szkołach masowych. 

 

J. Kurzępa zapytał, czy przewidywany jest ruch ilościowy dzieci upośledzonych w 

stopniu lekkim? 

 

H. Butkiewicz-Łachowska zaznaczyła, że większość dzieci upośledzonych w stopniu 

lekkim uczy się w szkołach masowych. Utworzono w SOSW oddział wczesnego 

rozpoznawania rozwoju dziecka. Obecnie w oddziale jest 6 dzieci. Utworzono 

również oddział przedszkolny dla dzieci upośledzonych w stopniu średnim i 

znacznym. Co roku widać wzrost zainteresowania wśród rodziców. 

 

J. Kurzępa zapytał, czy wychowankowie z klas przysposabiających, czy jest model 

współpracy z instytucjami, które przejmują Państwa wychowanków. 

 

H. Butkiewicz-Łachowska zaznaczyła, że wszyscy wychowankowie są objęci dalszą 

pomocą i edukacją, przechodzą do WTZ lub Integracji. 

 

J. Kurzępa zapytał, czy osoby te są stale monitorowane w swoim rozwoju? 

 

H. Butkiewicz-Łachowska odpowiedziała twierdząco. 

 

J. Kurzępa zapytał o potrzeby szkoły. 

 

H. Butkiewicz-Łachowska podkreśliła, że największym marzeniem jest budowa sali 

sportowej. 

 

J. Kurzępa zwrócił uwagę, że pracownicy zwracają uwagę na gratyfikację płac. 

 

Sekretarz podkreślił, że Powiat od wielu lat jest dobrym płatnikiem. 

 

J. Kurzępa zapytał, czy pracownicy SOSW osiągają nowe kompetencje?, czy studia są 

finansowane przez Ośrodek czy przy pomocy Starostwa? 

 

H. Butkiewicz-Łachowska podkreśliła, że w budżecie jednostki są zapisane środki na 

doskonalenie zawodowe nauczycieli. Osoby chętne mają nawet 80% zwracane koszty 

dokształcania.  

 

L. Kiertyczak podkreślił, że Zarząd dofinansował Festyn Osób Niepełnosprawnych. 

Zapytał, czy nadal jest prowadzony Konkurs Ekologiczny i Olimpiada w pływaniu? 

 

H. Butkiewicz-Łachowska odpowiedziała twierdząco.  
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L. Kiertyczak zapytał, czy lek. med. Kamaszko dalej współpracuje z Ośrodkiem? 

 

H. Butkiewicz-Łachowska odpowiedziała twierdząco. 

 

J. Kurzępa podkreślił, że rok 2011 jest rokiem wolontariatu. Zasugerował, aby tego 

lekarza uhonorować.  

 

Ad.4 

L. Kiertyczak podkreślił, że ze sprawozdania z prac Zarządu można wyczytać, że 

wpłynęły pewne rozwiązania ze strony Spółki Know-How. Z informacji, jakie 

posiadam wynika, że albo szpital zostanie przeniesiony do Krosna, albo Dyrektor 

poda się do dymisji. 

 

J. Hoffmann potwierdził fakt wpłynięcia do Zarządu programu restrukturyzacji. 

Temat ten był omawiany na 3 posiedzeniach Zarządu. Zaproponowane zmiany 

wiążą się z tym, aby wszystkie oddziały znalazły się w Krośnie Odrzańskim. W 

Gubinie miałoby powstać Ambulatoryjne Centrum Obsługi Pacjenta. Podkreślaliśmy 

wczoraj na Zarządzie, że dwa lata temu koncepcja funkcjonowania szpitala 

przewidywała podział oddziałów w obu miastach. Zarząd Powiatu negatywnie 

zaopiniował przedstawiony plan restrukturyzacji. Zawnioskowaliśmy o przesłanie 

tego planu do wszystkich jednostek samorządowych. 

 

L. Kiertyczak podkreślił, że w umowie nie ma zapisów, że szpital nie może 

funkcjonować jeśli nie będzie prowadził ratownictwa medycznego. Dlaczego zatem 

w przypadku utraty kontraktu podejmowane są takie działania? 

 

Starosta wyjaśnił, że jest to tylko jedna z przyczyn przygotowania programu 

restrukturyzacji. Obecnie szpital ponosi straty w wysokości ok. 120.000 złotych 

miesięcznie.  

 

L. Kiertyczak zapytał, czy oznacza to, że kontrakt był tak wysoki, że swoją 

nieudolność przykrywali tymi środkami za ratownictwo medyczne? 

 

Starosta podkreślił, że ratownictwo to działalność bardzo dochodowa.  

 

L. Kiertyczak zapytał, czy zysk uzyskany z ratownictwa byłby przeznaczony tylko 

na ratownictwo, można było wygrać konkurs. 

 

Starosta wyjaśnił, że oferta, która była przygotowana, była najlepsza jaką można było 

przygotować. Pogotowie Żarskie wykazało, że w ich karetkach może być nawet 2 

lekarzy systemu. Podkreślił, że istnieje pewien problem w przeliczaniu punktacji 

przez NFZ. Wniesiono odwołanie, które nie zostało uznane. NFZ podpisał umowę z 

Pogotowiem Żarskim. Od tej decyzji wniesiono kolejne odwołanie. 
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L. Kiertyczak podkreślił, że nie słyszał o uwagach do działania Pogotowia Żarskiego. 

 

Starosta wyjaśnił, że jedyne uwagi na początku działalności dotyczyły braku 

znajomości terenu. Po kontroli PINB Pogotowie Żarskie musiało znaleźć nową 

siedzibę, taka siedziba obecnie znajduje się w GPL-eku. 

 

L. Borkowski podkreślił, że w Pogotowiu Żarskim nie są spełniane warunki. Za 

każdym razem kiedy byłem na dyżurze, w karetce nie jeździli lekarze ze 

specjalnością ratownictwa medycznego. 

 

Starosta podkreślił, ze Pogotowie Żarskie nie jest w stanie zabezpieczyć kadrowo 

opieki zgodnie z zawarta umową. Również w zakresie karetek występują pewne 

nieścisłości. Sprawa została skierowana do Prezesa NFZ. 

 

L. Kiertyczak zakładając, że Rada Powiatu nie wyrazi zgody na przeniesienie, czy 

jest jakaś propozycja, co dalej? Zapewne Spółka wypowie nam umowę. 

 

Starosta podkreślił, że decyzję będziemy podejmować wszyscy jako Rada. Możemy 

utworzyć własną spółkę. Nie można jednak zapomnieć o sytuacji ekonomicznej. 

Lokując oddziały w dwóch miastach od samego początku zakładamy stratę 

finansową. Możemy również szukać nowego operatora do prowadzenia tego 

zadania. 

 

L. Kiertyczak zapytał , czy 2 lata temu było więcej ofert? 

 

Starosta wyjaśnił,. Że złożono 3 oferty. Jedna oferta była firmy, która nie prowadziła 

nigdy wcześniej szpitala, druga oferta złożona była przez Szpital na Wyspie – oferta 

została odrzucona ze względu na niekompletność oferty. Jedyna ofertą była Spółka 

Nowy Szpital z którą podpisano umowę. 

 

L. Kiertyczak podkreślił, że najważniejsze jest bezpieczeństwo, ochrona zdrowia i 

edukacja. Proszę o rozpoczęcie merytorycznych dyskusji, przede wszystkim z 

ludźmi, którzy się na tym znają. Spółka to nie samobójcy, nikt nie będzie chciał 

prowadzić  szpitala, który generuje długi. Wszystko zależy od człowieka. Należy 

prowadzić rozmowy w taki sposób, aby utrzymać to co udało nam się stworzyć w 

Gubinie i Krośnie. Nie wyobrażam sobie pytania, czy radni chcą by w Powiecie 

funkcjonował szpital? Dumny jestem, że w 2002 roku miasto Gubin nie przejęło 

szpitala. Dzisiaj zadanie postawione przez spółkę nie zmieni nic.  

 

Starosta podkreślił, że jesteśmy w stanie zabezpieczyć bezpieczeństwo, edukację. 

Jeśli jednak będziemy chcieli utrzymać szpital w takim zakresie jak obecnie, już 

niedługo nie będziemy nawet mogli utrzymać tych dwóch zadań. Naszymi rękoma 
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tez takie działania byśmy musieli podjąć. Nie można eksperymentować. To początek 

naszej drogi. Musimy odpowiedzieć na pytanie, czy jesteśmy w stanie zaakceptować 

propozycję Grupy Nowy Szpital.  

 

L. Borkowski podkreślił, że głównym balastem w Gubinie dla Grupy jest remont 

kotłowni. Zapytał, czy Powiat może w ten sposób wspomóc Spółkę? 

 

Starosta podkreślił, że Powiat ma prawo modernizować swoje obiekty. 

 

W. Sendera zwrócił uwagę, że Powiat nie inwestował w Gubińskie budynki. 

 

Starosta podkreślił, że nie jest to prawdą. Gdyby nie umarzano długów szpitalowi, 

nie wypłacane byłyby wynagrodzenia dla załogi. Jednocześnie zwrócił uwagę, że nie 

można wracać do tego co było wcześniej, należy patrzeć w przyszłość. 

 

J. Kowalski podkreślił, że problem dla szpitala jest jego rozdwojenie. Trzeba 

zastanowić się czy idziemy metoda gospodarską, czy idziemy za tym, żeby był on 

jednym tworem. To nie tylko koszty ogrzewania, ale również koszty transportu 

pacjentów.  

 

L. Borkowski podkreślił, że umiejscowienie w jednym miejscu jest zasadne z punktu 

widzenia medycznego, ekonomicznego, jednak nie z punktu społecznego. 

 

H. Wojnicz podkreśliła, ze na sesji w czerwcu Dyrektor Malejka mówił, że najlepsze 

budynki są w Gubinie. Teraz mówi się odwrotnie. Tego nie rozumiem. 

Przedstawiono informację o ewentualnej opiece medycznej na terenie Gubina. 

Rozmawiałam z pracownikami szpitala i informacje są zupełnie inne. Obecne karetki 

są wyposażone w pełni – lepiej niż w szpitalu powiatowym, pracownicy karetek 

chwalą sobie pracę w Pogotowiu Żarskim.  

 

L. Borkowski podkreślił, że pewne procedury medyczne są lepiej finansowane i te 

procedury są realizowane przez spółki prywatne, a tym samym uszczupla się 

budżety szpitali. Dlatego dziś się spotykamy, by wypracować pomysł na dalsze 

funkcjonowanie.  

 

H. Wojnicz podkreśliła, że bardzo mało przedstawiono informacji. 

 

Starosta wyjaśnił, że wszelkie umotywowania zaplanowanych przez Grupę Nowy 

Szpital decyzji są ujęte w dokumentach, które zostały dzisiaj przekazane do 

Przewodniczącego Rady oraz zostaną przesłane do jednostek samorządowych.  

 

J. Kurzępa zaproponował 3 toki narracji tego, co dzisiaj się dokonało na komisji. 

Starosta wykonał zadanie solidnie. Ja nie zgadzam się z tym, ja nie oczekuję, że 
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Zarząd za mnie coś zrobi. My, jako radni musimy wziąć odpowiedzialność, nie 

czekając na mądrość Zarządu. Sami musimy wypracować wspólne stanowisko. 

Dokumenty, które dzisiaj otrzymałem przekażę wszystkim radnym. Temat ten 

będzie podejmowany na osobnej sesji. Oby sesja miała charakter nie polityczny. To 

problem społeczny, a nie tuba propagandowa. Mamy materiał do przemyślenia, to 

jest nasze zadanie. Wymiana poglądów dotycząca pogotowia, to narzekanie kogoś 

zranionego i bezradnego. Musimy się opierać na określonych dokumentach, 

raportach a nie na opiniach zasłyszanych gdzieś tam. Rozmowa na temat znajomości 

lokalizacji została rozwiązana, mają GPS-y, dokonali również rozpoznania terenu. 

Ponadto nieakceptowaną rzeczą jest występowanie L. Turczyniaka w naszym 

imieniu, który nie ma legitymacji. Kompromituje to nas, ale również Starostę 

wprowadza w zakłopotanie. A Turczyniak nie może uzurpować sobie prawa, że on 

wszystko wie. To nie czas dzisiaj na zamykanie dyskusji, dzisiaj ją otwieramy. 

 

L. Kiertyczak podkreślił, że powinny być wnioski Zarządu, ale powinna być też 

powołana grupa osób kompetentnych. Mam jednak uzasadnione pretensje, że spółka 

przedstawiła swoje stanowisko dopiero na początku września. My zwracaliśmy się o 

zwołanie nadzwyczajnej sesji. Jednak się nie odbyła, bo czekaliśmy na odwołanie. 

Dziś przetrzymanie decyzji spółki, to zaniedbanie.  

 

Starosta podkreślił, że sesja nadzwyczajna miała dotyczyć ratownictwa medycznego.  

 

J. Kowalski podkreślił, że projekty powinny być przygotowane przez kompetentnych 

ludzi. Ale skoro zasiadamy w tym gronie, mamy dwóch lekarzy, możemy sami 

wypracować propozycję. Jestem za rozmowami merytorycznymi. Odbyłem w dniu 

dzisiejszym spotkanie z Dyrektorem Pogotowia Żarskiego. Można prowadzić 

procedury odwoławcze, ale musimy nadal funkcjonować. Pogotowie Żarskie 

wygrało przetarg na ratownictwo. Pozostaje jednak nocna i świąteczna pomoc 

lekarska. Trudno jest rozstrzygnąć, czy jest to wizyta domowa czy wezwanie w 

ramach ratownictwa medycznego. Dyrektor Malejka jest zobowiązany do udzielania 

porad w ramach nocnej i świątecznej pomocy, gdyż na to ma podpisany kontrakt. 

Jeśli karetka odmówi wyjazdu, pozostaje również kwestia wydania aktów zgonu. Te 

zadania teraz realizuje Pogotowie Żarskie, a powinien szpital. Trzeba doprowadzić 

do spotkania przedstawicieli Komisji Zdrowia, Dyrektora Malejki oraz Dyrektora 

Pogotowia Żarskiego. Sprawa ta jest bardzo istotna i jest ważna tu i teraz.  

 

L. Kiertyczak podkreślił, że była dyskusja, że po wpłynięciu jakichkolwiek 

dokumentów, będą podjęte działania. Dzisiaj po 3 tygodniach, ja nadal nie znam tego 

pisma. 3 tygodnie straciliśmy. Dlaczego Starosta nie działa natychmiastowo? 

 

G. Świtalski podkreślił, że wnioskowaliśmy do Spółki o uzupełnienie 

przedstawionych informacji. Nadal pracujemy nad nasza opinią, co dalej ze spółką a 

co dalej ze szpitalem. Mamy odmienne poglądy, ale musimy rozmawiać. Dlatego 
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wnioskowałem wczoraj na Zarządzie, aby zapytać wszystkich samorządów, co dalej. 

Zaznaczył, że radny Turczyniak jako radny powiatowy poprzedniej kadencji 

również ponosi za to odpowiedzialność. Chciałem wsparcia z jego strony, 

potrzebujemy wsparcia osób, dla których ważne jest funkcjonowanie szpitala w obu 

miastach.  

 

J. Kurzępa podkreślił, że 5 września widziałem ten dokument i wspólnie ze Starostą i 

Wicestarostą podjęliśmy decyzję o uzupełnienie dokumentacji.  

 

Starosta zwrócił uwagę, że kilkakrotnie temat ten był poruszany na Zarządzie, nie 

został schowany do szuflady.  Podkreślił, że na wczorajszym Zarządzie wyraziliśmy 

negatywną opinię w przedmiocie planu restrukturyzacji szpitala.  

 

J. Kowalski podkreślił, że dobrze się stało, że Zarząd zapoznał się z dokumentami i 

podjął decyzję. Nie można jednak zadawać radnym jednego pytania. Musi być 

procedura wyrobienia opinii na temat planowanych zmian. Musimy się zastanowić, 

czy stać nas na szpital w dwóch miastach. Trzeba zastanowić się, czy to jest ten 

oferent, którego nadal chcemy. Trzeba zastanowić się, co będzie jeśli dług szpitala 

osiągnie taki stan, że nie będziemy w stanie go unieść.  

 

J. Kurzępa podkreślił, ze w dniu jutrzejszym dokumenty będą rozesłane do 

wszystkich zainteresowanych.  

 

L. Borkowski podkreślił, że najważniejszą informacją jest negatywna opinia Zarządu 

Powiatu. To jednak niczego nie przesądza. Radnych jest 17 i każdy ma swój punkt 

widzenia.  

 

Starosta wyjaśnił, że nie utrudnia Pogotowiu Żarskiemu funkcjonowania. Jednak 

Pogotowie nie do końca wywiązuje się z realizacji podpisanych umów i to należy 

zbadać i wyjaśnić.  

 

L. Borkowski podkreślił, że ważnym jest również fakt, że Pogotowie Żarskie może 

przejąć nocną i świąteczną opiekę lekarską.  

 

Przewodniczący ogłosił 5 minutowa przerwę. 

 

Ad. 2 

Informację z wykonania budżetu Powiatu za I półrocze 2011 r. przedstawiła 

Skarbnik Powiatu Ewa Obara.  

Budżet Powiatu Krośnieńskiego przyjęty został Uchwałą Rady Powiatu 

Krośnieńskiego Uchwałą budżetową III/28/2011 z dnia 27 stycznia 2011 roku. Plan 

dochodów został określony w wysokości 63.023.149 zł i w ciągu roku uległ zmianom 
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osiągając poziom 59.734.582 zł. W ciągu I półrocza dochody zostały zrealizowane w 

kwocie 27.093.018,09 zł, co stanowi 45,36% zakładanego planu. 

Plan wydatków został określony w uchwale budżetowej w wysokości 

68.459.027 zł. W ciągu roku uległ zmianom osiągając poziom 69.330.528 zł i został 

zrealizowany w kwocie 24.696.284,21  zł, co stanowi 35,62% planu. 

W uchwale budżetowej na 2011 rok zaplanowano deficyt budżetu w 

wysokości 5.435.878 zł. Jako źródło pokrycia deficytu  wskazano kredyt w kwocie 

4.555.878 zł oraz wolne środki w kwocie 880.000 zł. W I półroczu planowany deficyt 

został zwiększony do poziomu 9.595.946 zł, który ma być sfinansowany 

przychodami pochodzącymi z zaciągniętych kredytów w kwocie 8.645.946 zł oraz 

wolnych środków w kwocie 950.000 zł. Zwiększenie deficytu podyktowane było 

zmniejszeniem planu dochodów na realizację zadań finansowanych z udziałem 

środków Unii Europejskiej z zaplanowaniem na ten cel kredytów na wyprzedzające 

finansowanie zadań finansowanych ze środków UE w kwocie 4.163.800 zł. Pomimo 

planowanego deficytu budżetu powiatu, I półrocze zostało zamknięte nadwyżką w 

kwocie 2.396.733,88 zł. Planowany kredyt zostanie zaciągnięty w II półroczu 2011 r., 

na które przypada przeważająca część płatności za realizowane zadania 

inwestycyjne. 

 

L. Kiertyczak zapytał, kto wykonuje prace remontowe na ul. Batalionów Chłopskich 

w Gubinie? 

 

Wicestarosta poinformowała, że prace prowadzimy we własnym zakresie, siłami 

Zarządu Dróg Powiatowych.  

 

Ad.3 

Sekretarz Powiatu Zbigniew Kościukiewicz omówił projekty uchwał na najbliższą 

sesję Rady Powiatu: 

 w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych 

silnikami spalinowymi na niektórych akwenach wodnych Powiatu 

Krośnieńskiego. 

 w sprawie powierzenia Gminie Dąbie zadania publicznego w zakresie 

przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej nr 1147F Bronków – Ciemnice z 

drogą gminną (ulica Zacisze) w Dąbiu, realizowanego w ramach „Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011” w roku 2011 

 w sprawie intencji udzielenia Gminie Dąbie pomocy finansowej na realizację 

zadania – przebudowa drogi gminnej w miejscowości Ciemnice, realizowanego w 

ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II: 

Bezpieczeństwo – Dostępność - Rozwój ” w roku 2012. 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej udzielanej przez Powiat na rzecz 

Gminy Dąbie w zakresie dotacji celowej przeznaczonej na finansowanie 

przebudowy drogi gminnej (ulica Zacisze), realizowanej w ramach „Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011” w roku 2011. 
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 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Urzędu Pracy w 

Krośnie Odrzańskim – Filia w Gubinie. 

 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu. 

 w sprawie wyrażenia zgody Zarządowi Powiatu Krośnieńskiego na kolejny 

najem i dzierżawę tej samej nieruchomości zabudowanej, na okres 3 lat, na rzecz 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej ,,ARS - MED” Grabińscy Spółka 

Jawna w Krośnie Odrzańskim ul. Poznańska 9,  oznaczonej działką nr 159/5 o 

powierzchni 0.0479 ha, położonej w Wężyskach 39 gmina Krosno Odrzańskie, w 

skład której wchodzi lokal użytkowy o łącznej powierzchni użytkowej 104,6m2, 

stanowiącej własność Powiatu Krośnieńskiego. 

 

Komisja Zdrowia i Spraw Socjalnych pozytywnie zaopiniowała projekty 

przedstawionych uchwał.  

 

Skarbnik Powiatu Ewa Obara omówiła następujące projekty uchwał: 

 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie powiatu na rok 2011. 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Krośnieńskiego na lata 2011-2019. 

 

Komisja Zdrowia i Spraw Socjalnych pozytywnie zaopiniowała projekty 

przedstawionych uchwał.  

 

Ad.4 

L. Borkowski zapytał, czy Powiat otrzymał środki finansowe w ramach rządowego 

planu „B” z tytułu przekształcenia szpitala? 

 

Starosta odpowiedział twierdząco. Powiat otrzymał w ramach planu „B” ponad 11 

mln złotych. Następnie przedstawił informację dotyczącą wysokości dotacji celowej 

na zadania własne z zakresu ochrony zdrowia, w ramach realizacji Programu 

wieloletniego pn. „Wsparcie jednostek samorządu terytorialnego w działaniach 

stabilizujących system ochrony zdrowia”. Następnie przedstawił zadania do 

sfinansowania ze środków z dotacji w 2011 roku: 

1. spłata rat kapitałowych wynikających z kredytu zaciągniętego przez SP ZOZ 

Szpital Powiatu Krośnieńskiego w BRE Bank Hipoteczny S.A. w dniu 07.03.2006 

r. na podstawie umowy kredytu Nr 06/0016, a następnie przejętego przez Powiat 

Krośnieński w kwocie 3.421.178 zł, 

2. spłata odsetek od kredytu wyszczególnionego w punkcie 1 w kwocie 158.784,40 

zł, 

3. spłata rat kapitałowych wynikających z kredytu zaciągniętego przez SP ZOZ 

Szpital Powiatu Krośnieńskiego w Nordea Bank Polska S.A. w dniu 20.06.2007 r. 
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na podstawie umowy kredytu BKO-PLN-CBKGD-07-000014, a następnie 

przejętego przez Powiat Krośnieński w kwocie 6.600.000 zł, 

4. spłata odsetek od kredytu wyszczególnionego w punkcie 3 w kwocie 285.000 zł, 

5. koszt programu profilaktycznego w zakresie ochrony zdrowia, w tym 

szczepienia profilaktyczne przeciw HPV w kwocie 47.150 zł, 

6. przeprowadzenie rozbudowy oraz modernizacji budynków, będących 

własnością Powiatu Krośnieńskiego, przeznaczonych na potrzeby świadczenia 

usług zakresu ochrony zdrowia na podstawie umowy dzierżawy z dnia 

4.11.2009 roku zawartej pomiędzy Powiatem Krośnieńskim a Konsorcjum Zakład 

Usług Konsultingowych Know How Sp. z o.o., Grupa Nowy Szpital Sp. z o.o. 

oraz Nowy Szpital w Świebodzinie Sp. z o.o.  w kwocie 1.182.000 zł. – w trakcie 

uzgadniania z Ministerstwem Zdrowia. 

Starosta nadmienił że dotacja musi zostać wykorzystana w roku bieżącym. Zadanie 

musi zostać zaprojektowane, wykonane i zapłacone.  

 

 

Na tym posiedzenie zakończono i protokół podpisano. 

 

 

 

Protokołował:      Przewodniczący Komisji 

 

Przemysław Balcerzak                      Lech Borkowski 

 

 


